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D iumenge passat, 28 de maig, tots els catalans 
vam acudir a les urnes per triar els responsa-
bles polítics que han de governar en els nos-
tres municipis durant els pròxims quatre anys. 

Sobre un cens de 338.614 ciutadans, 178.584 van eme-
tre el seu vot, és a dir, el 52,74%, gairebé tretze punts 
per sota de les municipals del 2019. Un retrocés en la 
participació molt considerable, circumstància que mai 
és bona notícia.
A la nostra comarca, el PSC va guanyar en nombre total 
de vots (40.994), però ha estat Junts per Catalunya, amb 
la suma dels seus diferents compromisos municipals, 
qui ha obtingut més regidors: 128.
En alguns municipis, com Arenys de Mar, Santa Susan-
na, Premià de Dalt o Pineda, tenen majoria absoluta. 
En uns altres serà necessari aconseguir pactes entre 
diferents forces polítiques per a assegurar un govern 
estable. Fins a mitjan juny no tindrem la fotografia exac-

ta del mapa polític del Maresme, on s’ha constatat el 
retrocés d’ERC, la pràctica desaparició de Ciutadans i la 
irrupció de Vox.
Des d’Esportiu Maresme advoquem perquè des de tots 
i cadascun dels governs municipals continuïn apostant 
per l’esport i la vida saludable. L’esport com a via d’inte-
gració social i igualtat, l’esport com a factor essencial en 
l’eliminació de la discriminació, l’esport com a vehicle 
prioritari en l’educació i per extensió en la salut de les 
persones de totes les edats. Invertir en esport també és 
fer-ho en prevenció. Sense oblidar la part formativa i la 
part competitiva, essencial per als nostres esportistes.
El Maresme és una comarca viva i saludable, cada ve-
gada més. Som un exemple a seguir per tot Catalunya. 
Una vegada arribats a aquest punt, cada ajuntament ha 
de continuar posant el seu gra de sorra i invertir en els 
seus clubs, entitats i instal·lacions. Fer-ho així és gua-
nyar. Pel present i pel futur.
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CHAPI 
FERRER
“Viure al 
Maresme és 
un autèntic 
privilegi” 

Entrevista Toni Frieros
Fotos Pep Morata

Chapi, assegut a 
les escales  
de l’ermita 

de Sant Mateu 
a Premià de Dalt

V a ser titular a Wembley 
contra la Sampdoria. 
Actualment, exerceix 
de comentarista de te-

levisió i és entrenador del Barça 
Legends. Chapi és un dels am-
baixadors més coneguts que té 
el Maresme. 

Quant temps fa que vius al Ma-
resme?
Uf! Ja fa més de trenta anys. Vaig 
fitxar pel Barça amb 13 anys. Lla-
vors vivia a Rubí amb els meus 
pares. Després vaig viure a Lliçà 
de Vall, Esplugues, un temps a 
Barcelona i també a Teià, que va 
ser el meu primer contacte amb 
el Maresme.

Per què vas triar viure en aques-
ta comarca?
Per influència del meu pare. Ell vi-
atjava molt per Catalunya a causa 

de la seva professió i sempre em 
deia que viure al Maresme era 
fantàstic, que li agradava molt. 
Just quan vaig debutar amb el pri-
mer equip del Barça el 1990 vaig 
començar a buscar casa i em vaig 
quedar a Teià.

Ara vius a Premià de Dalt...
Vaig comprar la casa el 2001, 
quan encara estava en construc-
ció i jo vivia a Londres perquè lla-
vors era jugador del Chelsea. Me-
sos abans havia estat un temps 
vivint de lloguer a la casa de Txiki 
Beguiristain i tant la meva dona 
com jo ens vam enamorar de 
Premià de Dalt. No va tenir res a 
veure que Txiki i Julio Salinas ja 
hi visquessin, va ser perquè ens 
va entusiasmar el poble. Vivim a 
Premià de Dalt des de 2003, ja fa 
vint anys.

I què...
A la glòria. No canvio Premià de 
Dalt per cap altre lloc. La tranquil-

Albert Ferrer, conegut per tothom com Chapi, va ser un dels integrants del Dream Team 
del mític Johan Cruyff, guanyador de quatre lligues consecutives i de la primera  

Copa d’Europa en la història del FC Barcelona a Wembley el 1992

PORTADA
ENTREVISTA

“Em sento molt orgullós d’haver format part 
d’un dels millors Barça de tota la història: 

el Dream Team”
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litat i la qualitat de vida que tenim 
aquí és impressionant. En tot el 
Maresme en general. Mira, quan 
he d’anar a Barcelona i retorno a 
casa, quan passo l’autovia de Ba-
dalona i entro al Maresme, ja sen-
to la pau i la tranquil·litat.

Gaudeixes del Maresme, de Pre-
mià de Dalt, o és només la teva 
residència?
Mira, ara estem a Sant Mateu, a la 
muntanya, un lloc extraordinari 
de la Serralada Litoral, amb unes 
vistes precioses. Aquí vinc molt 
amb bicicleta. Fa uns dies esta-
va corrent pel passeig marítim, 
a la platja... Tenir la muntanya i el 
mar a cinc minuts de casa és un 
privilegi. A vegades també me’n 
vaig a Dosrius i faig bicicleta pels 
corriols del Montnegre. Per no 
parlar de la gastronomia del Ma-
resme, que és fantàstica. També 
hi ha bons col·legis, una cosa im-
portant per als qui tenim fills. En 
fi, tenim de tot...

Fantàstic també va ser el Dream 
Team, aquell Barça que va ena-
morar en els anys noranta...
Em sento molt orgullós d’haver 
format part d’aquella generació 
de jugadors. Vaig entrar al Barça 
amb 13 anys, sent infantil, i arribar 
al primer equip de la mà de Cruyff, 
ser titular i viure tots aquests èxits 
va ser una experiència extraordi-
nària i inoblidable.

Què destacaries d’aquell Dream 
Team?
La unitat que hi havia en el vestu-
ari, la felicitat i alegria amb la qual 
anàvem a entrenar, com ens ho 
passàvem de bé. I evidentment 
el futbol tan atractiu que fèiem, 
que era el nostre ADN. Crec que 
vam ser precursors d’una forma 
de jugar que, amb matisos, enca-
ra està vigent al Barça.

Com era Johan Cruyff?
Va ser el meu mentor, el que em va 
aconsellar anar-me’n cedit al Te-
nerife perquè després seria titular 
al Barça amb ell. Era un avançat 
al seu temps, un geni, va ser va-
lent, perquè fèiem un futbol molt 
vertical, que ningú feia. En la seva 
primera etapa jugàvem amb tres 
defenses i jo ho patia molt perquè 
era un lateral que havia de tapar 
molt d’espai. Cruyff va fer dues 
grans aportacions. La primera, va 
demostrar que es podia guanyar 
donant espectacle, fent un fut-
bol ofensiu. Va crear un nou ADN 
Barça. La segona, que va canviar 
la mentalitat del barcelonisme. 
El Barça va passar a ser un club 
guanyador, sense complexos de 
cap mena.

El millor record...
Sens dubte, Wembley. Guanyar la 
primera Copa d’Europa del Bar-
ça és un èxit que sempre formarà 
part de mi. Vam fer història i es re-
cordarà pels segles dels segles. 
Segurament va ser un dels dies 
més inoblidable de la meva vida. 
En l’aspecte esportiu, el més im-

“Per un noi del planter 
guanyar la primera 
Copa d’Europa del 
Barça a Wembley 

va ser un somni fet 
realitat, el moment més 
inoblidable de la meva 
vida com a futbolista” 

“Vaig molt en bici per Sant Mateu o el Montnegre i també surto sovint a 
córrer per la platja de Premià de Mar cap a Alella o Vilassar” 

portant. També guanyar quatre 
lligues consecutives, cosa que no 
ha passat mai més en la història 
del club, amb l’emoció dels partits 
a Tenerife o el penal a la Corunya. 
Passaran cent anys i encara ens 
recordarem d’aquelles tardes.

... I els Jocs Olímpics de Barce-
lona ‘92?
Això t’anava a dir ara. Després dels 
èxits del Barça em quedo amb la 

medalla d’or en la final jugada al 
Camp Nou. Un or olímpic a la teva 
ciutat, en el teu estadi... va ser una 
passada. Igualment, recordo amb 
molta intensitat els dos Mundials 
que vaig jugar amb Clemente, es-
pecialment el dels Estats Units.

I el pitjor de la teva carrera?
El Dream Team va tenir dues 
parts. Una molt bona fins a 1994 
i una altra més negativa després 
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de la final de la Copa d’Europa 
d’Atenes davant el Milan. Aquella 
derrota va tenir un efecte devas-
tador. Se’n van anar molts juga-
dors, l’equip ja no era el mateix i va 
acabar saltant per l’aire amb la di-
missió de Johan. I personalment 
sortir del club el 1998. Per a un noi 
del planter que estat vuit tempo-
rades en el primer equip, mai és 
fàcil acceptar i pair que aquesta 
relació ‘d’amor’ s’acaba.  Tot i així, 
vaig tenir la sort de jugar cinc anys 
al Chelsea i va ser un tancament 
de carrera professional excel·lent. 
Personalment, va ser molt enri-
quidor perquè em va permetre 
conèixer un altre idioma i una al-
tra cultura.

Has tingut una curta experiència 
en les banquetes...
Vaig debutar en el Vitesse holan-
dès i vaig tenir l’honor de pujar 
al Còrdova a Primera Divisió per 
primera vegada en quaranta-dos 
anys. Va ser un ascens històric.

T’agradaria tornar a entrenar?
Encara que entrenar em fascina, 
ara estic en una fase de la meva 

vida on valoro altres coses. Soc 
comentarista de TVE i de Media-
pro i mato el cuquet de la banque-

ta sent l’entrenador de l’equip Bar-
ça Legends, un projecte fantàstic. 
Viatgem diverses vegades a l’any 
per tot el món portant la marca 
Barça: l’Índia, Zàmbia, Colòmbia, 
el Brasil... És molt bonic tornar a 
veure amb la samarreta del Barça 
a grans jugadors com Rivaldo, Ro-
naldinho, Mendieta, Sergi, Cocu, 
Soler, Goico, Saviola, etc.

Què penses del Barça actual, 
del treball de Xavi?
Ha estat, per damunt de tot, un 
equip molt sòlid, que ha treballat 
molt bé el seu sistema defensiu, 
un aspecte poc habitual històrica-
ment al Barça. Xavi ha aconseguit 
molta solidaritat de tot l’equip en 
les transicions defensives, evitant 
els contracops dels rivals. Defen-
sivament, els Araujo, Christensen, 
Balde, Koundé, han estat molt bé 
tot l’any a nivell individual. El mig 
del camp, amb Busi, Pedri, Gavi, 
De Jong, han ajudat molt a tenir 
aquesta solidesa, a recuperar la 
pilota i tenir la possessió. No hem 
vist un Barça especialment bri-
llant ofensivament, ni golejador, 
però amb pocs gols li ha bastat 
per ser el millor i guanyar la Lliga.

UN PALMARÈS
 EXTRAORDINARI

Selecció espanyola
▶ 39 partits internacional A
▶ Dos mundials: EUA 1994
▶ França 1998

Selecció Olímpica
▶ Medalla d’Or
▶ JJOO Barcelona 1992

FC Barcelona
▶ Lliga: 1991, 1992, 1993, 

1994, 1998
▶ Copa d’Europa: 1992
▶ Copa del Rei: 1997, 1998
▶ Supercopa d’Espanya: 

1991, 1992, 1994, 1996
▶ Supercopa d’Europa: 

1992, 1997, 1998
▶ Recopa d’Europa: 1997

Chelsea
▶ FA Cup: 2000
▶ Community Shield: 2000

“Ara soc comentarista 
de televisió i 

entrenador del Barça 
Legends, una tasca que 
m’omple molt perquè 

portem el nom del club 
arreu del món”



Més info a  totssomunbatec.cat
#TotsSomUnBatec

CARDIOPROTEGIM EL FUTBOL
I FUTBOL SALA CATALÀ
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REPORTATGE
BÀSQUET

L a Unió Esportiva Mataró està traves-
sant un dels moments més dolços 
de la seva longeva història, camí ja 
dels 96 anys de 

vida. L’entitat de bàsquet 
que més llicències i equips 
té de tot Catalunya, acaba 
de viure un episodi històric, 
l’ascens a la categoria LEB 
plata del bàsquet masculí 
espanyol. Per sobre de la 
lliga LEB plata només hi ha 
la lliga LEB Or i l’ACB. Cal 
ressenyar que la UE Mataró 
també té al seu equip sènior 
femení en el tercer nivell del 
bàsquet estatal, en aquest 
cas la Lliga Femenina 2. Molt poques entitats 
esportives poden presumir d’això.
L’equip entrenat per Charly Giralt entra així en 
l’elit del bàsquet, ja que no són 
molts els equips catalans que 
la integren. En l’ACB hi ha el 
FC Barcelona, Girona, Joven-
tut de Badalona i Manresa. En 
LEB Or, el Lleida. I en LEB Pla-
ta, El Prat, Cornellà i L’Hospi-
talet. Aquesta temporada han 
descendit Mollet i Salou i han 
ascendit, a més del Mataró, 
Santfeliuenc i Tarragona.
L’ascens de la UE Mataró es va aconseguir en 
la fase final disputada a Huelva, després que 

LA UE MATARÓ  
ACONSEGUEIX UN 
ASCENS HISTÒRIC

en la fase regular quedés en segona posi-
ció. L’equip mataroní va començar amb molt 
bon peu, amb victòria contra el Chantada 

de Lugo (67-53). El segon 
partit també el va guanyar, 
amb un contundent triomf 
davant el Llíria (87-71). En el 
tercer partit i últim, el rival 
era el Huelva Comercio, un 
dels dos equips de la ciutat 
organitzadora. Els jugadors 
de Giralt van caure per qua-
tre punts, 78-82, però amb el 
triple empat amb el Huelva i 
Llíria, l’equip mataroní tenia 
la millor diferència, i per tant 
acabava primer de grup. Ja 

tenia l’ascens directe a LEB Plata, a més del 
títol de campions de la fase.
Els protagonistes d’aquesta fita històrica són, 

com a jugadors:  Ignasi Ariño, 
Marc Traver, Oscar Heras, Al-
bert Viñallonga, Raul Moreno, 
Gerbert Marti, Jordi Juanola, 
Pol Canovas, Silvestre Este-
ves-Garcia Coffi, Edu Rodri-
guez, Omaru Touré i Aaron 
Zuñiga. L’staff està format per 
Charly Giralt (primer entrena-
dor), Quique Spa (segon entre-

nador), Marc Batlle (fisioterapeuta), Xavi Es-
piga (delegat), Victor Solanes (analista), i Jan 
Segura (preparador físic).

RAUL MORENO
BASE ESCORTA

JORDI JUANOLA
ALER

SILVESTRE ESTEVES
ALER

EDU RODRIGUEZ
PIVOT

GERBERT MARTÍ
ALA PIVOT

ALBERT VIÑALLONGA
ESCORTA

MARC TRAVER
BASE

POL CÀNOVAS
ALER

IGNASI ARIÑO
ESCORTA (CAPITÀ)

OSCAR HERAS
BASE

AARON ZÚÑIGA
BASE

OMARU TOURE
PIVOT

La pròxima 
temporada l’equip 

sènior masculí jugarà 
a la lliga LEB Plata, la 
tercera categoria del 

bàsquet espanyol
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Entrevista de Marc Tresserras

F a un mes que va acabar 
la temporada i t’has tor-
nat a instal·lar a Mataró, 
casa teva. Què hi fas, 

desconnectes del bàsquet?
No paro. Al matí vaig al gimnàs 
per no perdre el to físic i durant 
la resta del dia aprofito per que-
dar amb tots els amics i fer la vida 
social que no puc fer durant la 
temporada. També m’estic arre-
glant una casa per viure a Mataró. 
I, d’altra banda, el juny aprofitaré 
per anar-me’n als Estats Units 
amb la Rebekah Gardner a Chi-
cago. M’instal·laré uns dies a casa 
seva i aniré  a veure la Brittney 
Sykes (excompanya a l’Uni) que 
juga amb les Washington Mystics 
a Chicago precisament contra la 
Rebekah, que també juga amb 
una excompanya meva de la uni-
versitat, així que millor impossible. 
Després volaré cap a Tampa, que 
és on jugava. 

Qui et va introduir al món del 
bàsquet? Vas començar direc-
tament a la UE Mataró?
Vaig començar a jugar pel meu 
germà gran, que és quatre anys 
més gran que jo. Al principi estava 
apuntada a l’escola esportiva del 
meu centre, l’escola GEM, i fèiem 
handbol, futbol i molts altres es-
ports. M’agradaven tots, però vaig 
apuntar-me al bàsquet amb vuit 
anys perquè totes les amigues de 
l’escola ho van fer.

T’escapes a veure partits del 
club? El segueixes?
Sí, tot i que no tinc gaire temps 
durant la temporada, vaig anar a 
veure la final a quatre a Salt del jú-
nior femení preferent i l’últim partit 
del mini femení perquè la meva 
millor amiga és entrenadora dels 
dos equips. A més, també he anat 
a la rua del sènior masculí per ce-
lebrar l’ascens a LEB Plata, ja que 
l’Edu Rodríguez hi juga i és del 
meu grup d’amics de tota la vida.

Veig que mantens molta vincu-
lació amb el club per les amis-
tats.
I tant! Sempre he estat molt vin-
culada a la UEM, la considero el 
meu club. Hi he estat vuit anys i 
quan em retiri espero tornar al Ma-
taró. Hi conec a molta gent i hi tinc 
molts amics i amigues entrenant i 
jugant-hi.

Tu també vas ser una d’aquestes 
jugadores que va disputar i gua-
nyar campionats amb el club. 
Com ho vas viure? 
Amb molta naturalitat, vivia a cinc 
minuts del pavelló i entrenava i 
jugava amb les meves amigues. 
Vaig tenir sort perquè la meva 
generació i la del 95 tenien molt 
nivell. Entre els dos equips vam 
guanyar vuit finals de Catalunya i 
vam aconseguir uns quants sub-
campionats estatals. Tot i això, 
no ho vivia com res extraordinari. 
Érem bones, guanyàvem i ens ho 
passàvem bé. 

“Ha estat un somni 
jugar dos anys 
a l’Uni Girona, 

disputar l’Eurolliga, 
competint contra les 

millors jugadores i 
compartint vestidor 
amb jugadores top” 

Nascuda a Mataró l’any 1996 i formada a la UE Mataró, Laia Flores ha viscut una gran 
varietat d’experiències arreu del món que l’han fet créixer com a jugadora i persona però 

sempre amb la seva ciutat com a punt de referència després de cada temporada

ENTREVISTA
BÀSQUET

LAIA 
FLORES
LA MATARONINA DELS PASSOS ENDAVANT
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Qui et va marcar més a la teva 
etapa a la UEM?
César Aneas, el vaig tenir 5 anys 
d’entrenador quan pujava amb les 
d’un any més i, a part de guanyar 
campionats, em va ajudar a millo-
rar moltíssim. A més, després vam 
coincidir a Logronyo i em va anar 
molt bé. De fet, gràcies a ell, vaig fer 
el salt a l’Uni perquè va saber treu-
re el millor de mi. I com a compa-
nya et diria l’Ari Pujol, perquè hem 
compartit molts moments com a 
companyes d’equip tant a Mataró 
com a la universitat de Florida.

Tot i guanyar títols, l’últim any 
de júnior decideixes fitxar pel 
Sant Adrià. Per què?
Va ser complicat i va ser una deci-
sió forçada. Quan les d’un any més 
van acabar etapa de formació, 
en el meu equip en vam quedar 
poques perquè una persona del 
club les va fer fora. Llavors, des-
prés de l’estiu quedàvem cinc o 
sis jugadores a Mataró, però no 
es va fer equip i jo no volia jugar 
a sènior així que vaig decidir fit-
xar pel Sant Adrià perquè em van 
trucar i insistir molt. Va ser un any 
dur personalment perquè estava 
amb el carnet de conduir i m’es-
tava preparant per anar-me’n als 
Estats Units. Per sort, però, vam 
guanyar el campionat de Catalu-
nya i Espanya amb el júnior i amb 
el sènior, on donava un cop de mà, 
vam pujar de Copa a lliga femeni-
na 2, així que bé. 

Després, te’n vas als Estats Units, 
l’etapa universitària…
Me’n vaig a la Universitat de South 
Florida. amb divuit anys acabats 
de fer a l’altra punta del món, un 
idioma i una cultura diferent... Me’n 
vaig anar sense saber gaire què 
passaria. Els dos primers anys van 
ser molt complicats, però això 
em va ajudar a madurar molt de 
pressa, vaig aprendre a ser més 
responsable perquè davant dels 

problemes no tenia els meus pa-
res i això em va fer espavilar i tenir 
una visió més global de la vida i 
d’altres cultures. Per mi, aquells 
quatre anys van ser una experièn-
cia única i ho recomano a tothom 
perquè em va agradar molt. 

Tornes a Espanya: Saragossa, Pa-
lerm i Logronyo. Què t’han apor-
tat tots aquests anys lluny de 
casa com a jugadora i persona?
He après a valorar les amistats de 
veritat, ja que quan te’n vas lluny, 
veus qui hi ha realment per tu. Un 
cop vaig tornar a jugar a Espanya o 
a Palerm ja va ser diferent, perquè 
era més gran, la diferència horària 
ja no hi era i perquè tot i no estar 
vivint a cinc hores de casa, amb 
un vol d’avió o un cop de cotxe t’hi 
plantes amb poques hores i la fa-
mília i els amics et poden visitar 
fàcilment. I com a jugadora, penso 
que cada any he fet un pas enda-
vant des que vaig tornar dels Es-
tats Units. Considero que ara soc 

“Els quatre anys que 
vaig jugar als EUA van 
ser una experiència 

única. A mi em va fer 
espavilar i tenir una 

visió més global de la 
vida i d’altres cultures”

molt millor jugadora. No té res a 
veure la Laia que jugava a Sara-
gossa amb la d’ara. Si no hagués 
fes aquest progrés, no m’hauria ni 
fitxat l’Uni ni hagués anat convo-
cada amb la selecció.

Què es manté i què ha canviat 
d’aquella Laia nena i adolescent 
a la jugadora actual?
Ha canviat la mentalitat. Quan era 
petita no em capficava, jugava a 
bàsquet, m’ho passava bé i ja està, 
gaudia de tot. Ara, en canvi, els nú-
meros afecten i l’autopressió per 
fer-ho bé també. M’agradaria tenir 
la mentalitat de quan era petita. 
El que es manté és el caràcter, 
la intensitat i les ganes. Tot i que 
ara estic bastant tipa de jugar a 
bàsquet perquè la temporada ha 
estat molt dura, encara tinc les 
ganes d’entrenar i jugar a bàsquet. 

 Ara que parles d’aquesta dura 
temporada amb l’Uni, quin ba-
lanç en fas d’aquests dos anys i 

mig a Girona? 
El balanç és positiu. Me’n vaig sent 
millor jugadora de quan vaig arri-
bar, he jugat dos anys a l’Eurolliga 
competint contra les millors juga-
dores d’Europa, he compartit ves-
tidor amb jugadores top, l’afició és 
espectacular i, a més he guanyat 
el títol de la Supercopa. Ha estat 
un somni jugar a l’Uni. 

I el no haver pogut continuar, no? 
Tu volies, però el club ha buscat 
un altre tipus de base... Et decep 
que no hagin volgut continuar 
apostant per tu?
Ja m’ho veia a venir, és part de 
l’esport i si el club buscava un al-
tre perfil de base, què hi farem. 
Sap greu perquè és un club que 
m’estimo i he lluitat cada dia per 
aquesta samarreta, però qui sap si 
en un futur hi torno, no se sap mai. 

On jugaràs la temporada que ve?
Jugaré a un equip de la lliga que 
disputarà l’Eurocup, però encara 
no és oficial. Estic molt contenta 
perquè volia continuar jugant do-
ble competició i, a més, les con-
dicions esportives i econòmiques 
són molt bones. On vaig, em volien 
i això és el més important per mi.

PALMARÈS
UNI GIRONA

Supercopa d’Espanya 
(22-23)

SELECCIÓ
Or a l’Europeu U16
Or a l’Europeu U18
Bronze al Mundial 3x3 

U18
Bronze a l’Europeu U18
Or a l’Europeu U20, 2015
Or a l’Europeu U20, 2016
Plata als Jocs del 

Mediterrani U22, 2018

TRAJECTÒRIA
2014/18 NCAA, 
Universitat de South 
Florida. 
20218/2019 Lliga 
femenina. Mann Filter 
Saragossa.
2019/2020 Lega Basket 
Femminile. Palermo 
Basket.
2020/2021 Campus 
Promete Logroño
2021/2023 Uni Girona

“Sempre he estat molt vinculada a la UEM, la 
considero el meu club. Hi he estat vuit anys 

i quan em retiri espero tornar al Mataró”
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ENTREVISTA
FUTBOL

L ’Espanyol el va formar i 
modelar fins arribar a 
l’elit. A Alemanya hi va 
trobar una segona casa 

que mai no hagués imaginat. 
Però Marc Torrejón és un altre 
producte de l’incansable forn de 
talents del Maresme. El mataro-
ní, amb una genètica innata per 
a la pràctica del futbol (la seva 
germana Marta triomfa des de fa 
anys amb el Barça Femení, el mi-
llor equip del món), es va criar al 
Cerdanyola de Mataró i al Vilassar 

de Mar abans de fer el salt al plan-
ter perico. Hi va anar cremant eta-
pes fins a debutar amb el primer 
equip a Primera (després d’anar 
cedit al Màlaga) l’1 d’octubre de 
2006. Aquella temporada, Er-
nesto Valverde el va fer fix a l’eix 

de la defensa, arribant a jugar la 
famosa final de la UEFA a Glas-
gow contra el Sevilla. Tres tem-
porades al Racing de Santander i 
salt al futbol alemany, on va jugar 
a Kaiserslaurten, Friburg i Union 
Berlin. Set anys al país germànic i 
retirada el 2019. Però només del 
futbol professional, ja que aquest 
any ha jugat a Segona Catalana 
amb el CE Llavaneres, on s’hi ha 
establert amb la seva família. 

A molta gent li sorprèn veure 
que un jugador que ha estat a 
l’elit tant de temps mantingui la 
passió per jugar a futbol en ca-
tegories regionals. Et vam veu-
re celebrar la permanència del 
Llavaneres a Segona Catalana 
amb el braçalet...
El futbol sempre ha estat la meva 
diversió. Sempre m’ha agradat 
per sobre de tot i a Llavaneres 
vaig trobar la possibilitat de tornar 
a gaudir d’aquest joc, cosa que 
havia perdut i aquí he retrobat.

Si et sembla, rebobinem. Et vas 
criar a l’Espanyol, on vas ater-
rar procedent del Cerdanyola, 
també vas passar pel Vilassar. 

L’exjugador del RCD Espanyol, després de set anys a Alemanya, 
està jugant al CE Llavaneres, on viu amb la seva família

DE L’ELIT DEL FUTBOL AL CE LLAVANERES

Sempre has estat molt lligat al 
Maresme. Tant, que t’hi has aca-
bat establint un cop retirat del 
futbol professional...
Sempre he viscut a Mataró i la 
meva idea sempre havia estat tor-
nar a viure a prop de casa, al Ma-
resme s’hi viu molt bé, ho tenim tot.

Com recordes aquells inicis 
anant a entrenar amb l’Espa-
nyol des de Mataró? Crec que el 
pare també era futbolista...
Sempre recordaré sortir del l’es-
cola i baixar caminant fins al Cros 
(barri de Mataró) i allà esperar amb 
els altres companys de Mataró 
l’autocar d’entrenament de l’Espa-
nyol, els viatges amb bus, entrenar 
per Barcelona, tornar a les 10 de la 
nit al Decathlon... la família sempre 
ha estat al costat des del principi, 
a tot arreu. El meu pare ha jugat, 
però no a nivell professional.

A l’Espanyol vius totes les eta-
pes formatives des d’aleví i 
aconsegueixes assentar-te la 
temporada 2006/07 com a ti-
tular, sent molt jove, amb Val-
verde. Com recordes el teu as-
cens fins el primer equip?
Sempre agraït a l’Espanyol per 
aquesta possibilitat i sempre vol-
dré que estigui el més a dalt pos-
sible. L’ascens no va ser fàcil, no 
era l’aposta del club i vaig haver 
de treballar i lluitar molt, inclòs 
un intent de judici a l’època final 
de juvenil, però al final vaig poder 
continuar el meu camí fins arribar 
amb l’Ernesto al primer equip.

I de Mataró a Hampden Park 
per a jugar tota una final euro-
pea del 2007. Com la recordes? 
L’has tornat a veure alguna ve-
gada?
La final es recorda com un mo-
ment increïble, però trist per no 
poder guanyar... recordo que tot 
l’equip va donar tot el que tenia i 
quan Jonatan va marcar l’empat 
vaig pensar que no se’ns podia 
escapar. Ràbia no és la paraula, és 
llàstima perquè ho vam tenir mol 
a prop. La recordo com un gran 
record dins la meva carrera, però 
no l’he vist repetida, no.

Tres anys al Racing i cap a Ale-
manya. Era el que sempre havi-
es desitjat?
Vaig decidir anar a Alemanya per-
què al Racing, amb tot el que va 
passar (el frau de la compra del 
club pel milionari indi Alí Syed), 
vaig perdre la il·lusió pel futbol...
necessitava començar de nou des 
de zero on ningú em conegués.

A Alemanya hi ets els últims set 
anys de la teva carrera. Expli-
ca’ns l’experiència.
Hi vaig trobar un futbol especta-
cular...es viu com una festa i em va 
agradar molt. Vaig encaixar dins 
de les costums i forma de ser i em 
vaig sentir molt a gust.

Fins que aconsegueixes l’as-
cens amb l’Union Berlin i deci-
deixes plegar amb 33 anys. 
Decideixo plegar perquè el que 
sortia no em valia la pena per con-
tinuar...va ser un any dur, on els 6 
primers mesos em vaig lesionar 
muscularment molt i això va pesar 
massa per trobar ofertes. Vaig de-

Entrevista de Sergi Capdevila

“Perdre la final de la 
UEFA del 2007 amb 

l’Espanyol va ser 
dolorós. No l’he tornat a 

veure mai més”

“A Llavaneres he trobat 
la possibilitat de tornar 

a gaudir d’aquest joc, 
cosa que havia perdut i 

aquí he recuperat”

MARC 
TORREJÓN
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Practicar l'esport 
que més t'agradi, no 
t'hauria de preocupar.
T’oferim una assegurança
adaptada a tu.

aliancamataro
Plaça de les Tereses, 22. 08302 Mataró

Des de 

/mes27€

Professionals i 
especialistes que 
t'aconsellaran 
en tot el que 
necessitis.

cidir tornar a casa i estar tranquil.

Com t’enreden per reengan-
xar-te al futbol a Llavaneres? 
Un amic meu va entrar d’entre-
nador, em va demanar ajuda i al 
final m’hi vaig embarcar. M’ho vaig 
prendre com tornar a jugar a l’es-
cola, així de clar.

A més, et permet combinar-ho 
amb una altra de les teves pas-
sions, el crossfit. Com neix i en 
quin punt estàs?

El crossfit el conec per un amic, 
en Cebrià, que entrenava a Mata-
ró i jo vaig fer la preparació amb 
ell les últimes vegades que vaig 
estar lesionat. Quan decideixo 
deixar el futbol li dic que ja no en-
trenaré específic de futbol i que 
faré ‘crossfit’. Després de tres anys 
estic fent bastant crossfit i fins i tot 
alguna competició amateur.

Marc, la teva germana Marta està 
fent història fa anys al Barça. És 
la capitana, ho ha guanyat tot. 

Com has viscut la seva carrera?
Doncs l’he viscut bastant de lluny, 
però sempre sabent com li ana-
va... i sí, ha fet història tenint en 
compte que venia del pou mes 
profund quant a futbol femení...fa 
25 anys era impensable que aca-
baria passant això. Me n’alegro 
per ella i per totes les noies que 
s’inicien o que fa temps que s’hi 
dediquen... per fi obtenen el que 
es mereixen.

Com són els teus records amb 

ella de petits. Sempre amb una 
pilota als peus?
Sempre baixàvem al parc i la po-
sava de portera per poder xutar.

L’altre dia vas debutar a la 
Kings League, un altre projec-
te al sac. Vas dubtar quan t’ho 
van proposar? 
Em va trucar l’entrenador, que el 
conec des dels 15 anys i no ho 
vaig dubtar. Va ser un sí rotund. La 
intenció és jugar tot aquest ‘split’ i 
ja veurem com evoluciona. Em va 
agradar molt, tenen un circ ben 
muntat i és divertit, em recorda 
els torneigs d’estiu de futbol 7 que 
sempre he jugat amb els amics.

A tot això, també ets pare de dos 
nens. T’agradaria que creixes-
sin al Maresme? I que practiquin 
futbol o crossfit?
Els dos nens fan futbol perquè 
ho van demanar quan vam tornar 
d’Alemanya. Si haguessin dema-
nat un altre esport, farien el que 
haguessin escollit. Jo estaré con-
tent amb qualsevol esport que 
practiquin, no tinc preferències, 
han de fer el que els agradi.

Gran part de la seva carrera ha estat a Alemanya: 
FC Kaiserslautern, SC Friburg i FC Unió Berlín

Al RCD Espanyol va jugar des de la temporada 
2006-07 fins a la 2008-2009
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D urant l’última dècada 
La Ports del Maresme, 
la marxa cicloturista 
més important de la 

comarca, ha reunit els ciclistes 
més valents i entregats d’arreu 
del món, desafiant-los a arribar al 
límit i sortir victoriosos. L’esdeve-
niment d’enguany, la desena edi-
ció, ha estat encara més emocio-
nant, amb un curs desafiant que 
va posar a prova la resistència i 
habilitats dels 780 ciclistes que 
van arribar a meta. Però La Ports 
no ha estat només el recorregut, 
també ha estat una oportunitat 
per reunir-se amb els companys, 
compartir històries i experiènci-
es, i fomentar un sentit de comu-
nitat i companyonia en aquesta 
èpica aventura.

La marxa disposava de dos re-
correguts circulars, ambdós amb 
inici a Arenys de Munt. Hi havia 
dues opcions a escollir pels par-
ticipants, el recorregut curt de 96 
km i el llarg de 147 km, tant l’un 
com l’altre amb unes vistes que 

no van deixar ningú indiferent . 
La sortida es va donar a les 8:00 
del 21 de maig des de Can Sala 
de Baix, on es troba el polígon in-
dustrial, a l’inici del poble i molt a 
prop de la botiga MuntBikes. La 
ruta va passar per gran diversitat 
de paisatges, tant de platja com 
de muntanya, passant per una 
de les zones més populars del 
Maresme, les seves costes pa-
radisíaques, fins a un dels punts 
de muntanya amb més altitud, el 
Coll de Santa Helena, amb 1.233 
m d’altitud i només uns 400 m de 
diferència amb el Turó de l’Home, 
que no està gens malament te-
nint en compte que es tracta de 
la muntanya més alta del massís 
del Montseny.
El primer en fer el recorregut llarg, 
amb un total de 147 km i 2.700 m 
d’ascens acumulat, va ser Raúl 
Castelló,  amb un temps de 
4:11:20. La primera dona, Naylen 
Velázquez, va invertir un temps 
de  5:25:49.  El guanyador de la 
prova més curta, 96 km i 1.800 
m d’ascens acumulat, va ser Is-
rael Vinardell, amb un temps de 
2:50:32. La competició femenina 
la va guanyar Teresa Pascual amb 
un crono final de 3:28:55.
La Ports del Maresme està orga-
nitzada amb la màxima professi-
onalitat per MuntBike d’Arenys de 
Munt, que inverteix un gran esforç 
humà per preparar la logística de 
la prova ciclista més concorregu-
da del Maresme.

LA PORTS DEL MARESME 
ARRIBA A LA 10a EDICIÓ

REPORTATGE
CICLISME
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780 ciclistes van creuar 
la meta d’aquesta 
reconeguda cursa 
cicloturista que va 

tenir dos recorreguts, 
un de 147 km i un altre 

de 96 km

AJUNTAMENT
D'ARENYS DE MUNT

 www.arenysdemunt.cat
 937 937 980
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fan d’aquest circuit un dels més 
complets del calendari.

Durant uns dies, per Santa Susan-
na van desfilar els millors espor-
tistes masculins i femenins del 
món com Gerardo Ulloa o David 
Valero, en categoria masculina; o 
Meta Tancic, Rebecca Henderson 
o Raiza Goulão, en la femenina.

S anta Susanna ha estat 
novament protagonis-
ta d’un cap de setmana 
on la competició ciclis-

ta i les activitats lúdiques per a 
tota la família s’han donat la mà. 
El Bike Show va omplir el poble 
de vida. Dissabte i diumenge 20 
i 21 de maig van ser un no parar 
de proves de primer nivell com el 
cross-Country, gravel, e-bikes... El 
públic infantil i familiar van tenir el 
màxim protagonisme amb la dis-
puta de la Super Cup Youth, amb 
desenes de joves ciclistes,  entre 
ells els nens i nenes de l’Escola 
de Ciclisme de Santa Susanna 
entrenats per Ester Villaret, que 

comencen a foguejar-se i a ex-
perimentar les sensacions d’una 
prova de Mountain Bike des de 

dins. Això, sense treure mèrits a la 
pedalada escolar popular, amb tot 
l’ambient d’una autèntica cursa.

El cap de setmana 
del 20 i 21 de maig va 
estar ple d’activitats 

vinculades a la 
competició ciclista, i 

també de propostes per 
a tots els públics

El Bike Show va omplir 
el poble de vida. Proves 
de primer nivell com el 
cross-Country, gravel, 

e-bikes...

SANTA SUSANNA, CAPITAL DE LA 
BICICLETA I EL LLEURE FAMILIAR

La jornada matinal també va aco-
llir la proposta no competitiva 
de la Corratec eBike Day Santa 
Susanna, amb els participants ce-
lebrant una jornada de bicicleta a 
l’aire lliure, i gaudint del patrimoni 
natural, cultural i gastronòmic del 
territori. I els amants del gravel 
van gaudir de la Gravel Ride Tour 
Santa Susanna, una ruta circular 
de 65 km pel Montnegre.
La joia de la corona va ser la Shi-
mano Super Cup Massi en cate-
goria elit femenina i masculina, on 
els participants van fer un traçat 
de gairebé set quilòmetres d’exi-
gències: senders revirats, dures 
ascensions i una llarga baixada 

AJUNTAMENT DE
SANTA SUSANNA

 www.stasusanna.cat
 937 678 441

SEGONA EDICIÓ DE LA BIKE SHOW 
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ENTREVISTA
HOQUEI PATINS

MARTÍ CASAS

Entrevista Iván San Antonio
Fotos Pep Morata

C auen quatre gotes mal 
repartides a La Fàbrica, 
que és com els veïns de 
Premià de Dalt escurcen 

el nom de la Plaça de la Fàbrica, 
un espai obert on coincideixen un 
parc infantil, l’ajuntament, algunes 
botigues, una pizzeria i un bar que 
escollim com a refugi per fer l’en-
trevista. Martí Casas, jugador d’ho-
quei patins professional al CP Ca-
lafell, té les seves arrels a Premià 
de Dalt, d’on són els seus pares. Ell 
és de la capital del Maresme.

Mataroní...
Jo soc mataroní, sí, i la setmana de 
Les Santes no me la toca ningú, 
hi estic molt arrelat. Però sí que 
és cert que la família de part de 

mare és de Premià, on he passat 
gran part de la meva vida.

I  el pare?
El meu pare era el típic de Bar-
celona que estiuejava a Premià 
de Dalt. Es va ajuntar amb la co-
lla de joves i va conèixer la mare, 
però per feina van anar a Mataró, 
s’hi van quedar i allà vaig néixer 
jo. Això sí, passàvem cada cap de 
setmana aquí. De fet, el meu pare 
va ser president del CFS Premià 
de Dalt a l’època...

Quan estaven 
a la Divisió de Plata?
Sí, sí. Hem viscut una mica entre 
Mataró i Premià.

Ha viscut també a Itàlia, ara 
a Calafell, l’any que ve a Reus...  

I és entre Mataró i Premià de Dalt 
on trobo la suma perfecta.  On tinc 
els records de quan era petit, la 
primera bicicleta, els primers xuts 
a una pilota... és a Premià, però la 
vida l’he fet a Mataró. 

Bicicleta, futbol, 
hoquei patins...
És curiós perquè fins que no vaig 
ser bastant gran no em vaig deci-
dir cent per cent per l’hoquei.

El pitxitxi de l’hoquei 
espanyol és nostre

“Vaig començar molt tard a jugar a hoquei 
patins. Tenia facilitat per fer gols i els meus 

companys em deien que era un gana“ 

El de Mataró i Premià de Dalt ha marcat 40 gols i ha quedat  
tercer a l’OK Lliga amb el CP Calafell 
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SELECCIÓ CATALANAHC FORTE DEI MARMICLUB PATÍ VICCH MATARÓ

Curiós, sí.
Els meus pares em van demanar 
que triés, farts d’extraescolars 
(riu). I mira, el meu pare havia ju-
gat a hoquei, així que vaig triar. 
Quan ja vaig ser més gran ni tan 
sols podia anar a esquiar o a fotre 
salts a La Poma (el ‘bike park’ de 
Premià de Dalt). Agafes respecte i 
no volia perdre’m la carrera com a 
jugador d’hoquei patins. 

Quina edat tenia?
Quinze o setze, que és quan real-
ment vaig començar en dinàmica 
de primer equip.

Destacava des de ben petit?
Sobretot perquè tenia molta fa-
cilitat amb el gol. Tot i que no la 
passava mai. Els meus companys 
eren un deu perquè era molt 
gana. Amb els anys he anat millo-
rant, però era un desastre.

És el màxim golejador 
de l’OK Lliga, no li ha anat 
malament la cosa.
Sí, però s’ha de ser un jugador 
complet per arribar-hi, saber de-
fensar, jugar en equip... 

Ho ha aconseguit.
Recordo amb molta estima els 
primers moments amb el primer 
equip del CH Mataró.  Després 
va venir un entrenador que m’ha 
marcat en la meva carrera, en 
(Joan Carles) Vadillo, que va ser 
qui em va donar l’oportunitat. Su-
poso que era un perfil que faltava 
a l’equip i em va donar la confian-
ça i jo vaig respondre, em sembla 
que molt bé.

Tant que el criden de la selecció 
espanyola.
Sí, i a més va ser una mica estres-
sant perquè vaig anar a l’Europeu 
Sub 20. Combinava els entrena-
ments del Mataró amb la selec-
ció. I a més vam patir molt perquè 
fins la jornada 10 o 12 no vam gua-
nyar el primer partit.

Ets molt del CH Mataró.
Sí, però és clar que també agafes 
estima als equips on has estat.

Com al Vic.
Sí, però va ser una hòstia de reali-
tat. Al final estàs a casa teva i tot-
hom et mima. Fora és on realment 
t’has de guanyar el pa i toques de 
peus a terra. El meu primer any a 
Vic va ser molt complicat, jugava 
molt poc. Havia de millorar molt 
en la fase defensiva, havia de ser 
un jugador més complet.

Malgrat tot va guanyar amb el 
Vic la Copa Intercontinental, va 
ser finalista de la Copa del Rei i 
subcampió de l’OK Lliga. 
Sí, però jugava menys.

I arriba el CE Noia.
Abans de marxar a Itàlia, on em 

“Guanyar la Lliga 
d’Itàlia amb el Forte 

dei Marmi va ser una 
experiència brutal. 

Em vaig sentir molt 
professional”

van proposar un projecte de vida 
perquè hi anava amb la meva pa-
rella. Al Forte dei Marmi, on passo 
tres anys i mig i és on tinc la sen-
sació de ser professional.

On va guanyar la seva 
primera Lliga.
Sí!, i havia perdut moltes finals. 
El meu primer any a Itàlia va ser 
un any molt bo. També en l’as-
pecte personal, sortia tot rodó. 
Vam guanyar-la al cinquè partit 
del play-off contra el nostre mà-
xim rival.

I després la CERS.
Hi vaig anar a jugar la Final Four 
amb la dona que arribava a les 
quaranta setmanes d’embaràs. 
Me’n vaig anar tranquil perquè 
abans el ginecòleg ens va dir 
que no patíssim, però després de 
guanyar, vaig obrir el mòbil i vaig 
veure que començava el part. I ja 
em veus corrent amunt i avall, avi-
ons... Arribo a Barcelona a la 1:35, 
de la matinada, i a les 2:35 va néi-
xer la meva filla. 

Insuperable.
Aquest títol és insuperable. La 
nena va néixer amb la CERS, ara 

PALMARÈS

 ▶ 1 Copa 
Intercontinental 

(Mundial de Clubs) CP VIC
 

▶ 1 Lliga italiana 
HC FORTE DEI MARMI

 
▶ 2 Supercopes 

italianes 
HC FORTE DEI MARMI

 
▶ 1 Europe Cup 
CP CALAFELL 

 
▶ 1 Lliga Catalana 

CP CALAFELL
 

▶ 1 Golden Cat 
(selecció catalana)

Martí, convocat per jugar el proper Europeu amb la selecció es-
panyola, posa al Sant Jaume, centre neuràlgic de Premià de Dalt

Europe Cup, sota el braç. Me la 
vaig jugar. Ho penso fredament, i 
m’agrada molt guanyar i tot el que 
vulguis, però no em volia quedar 
amb la cara de ximple.

El seu final a Itàlia no va 
ser l’esperat.
Sí, per un tema de fitxes d’estran-
gers. Podia haver continuat a un 
altre club, però volia tornar a casa 
i vaig firmar pel Calafell. Ara em 
trobo en un moment que també 
ho necessitava. He acabat màxim 
golejador i hem estat tercers, però 
per a mi era un objectiu col·lectiu. 
El meu rol és de finalitzador, però 
hi ha una gran feina al darrere. 

Té 27 anys. Li agradaria acabar 
la seva carrera al CH Mataró?
Sí, m’encantaria.

El cercle perfecte.
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AAAAA
LOREM IPSUM

L’alcalde de Mataró, David Bote, amb els 
guanyadors de la prova masculina

Les campiones amb Maribel Zamora i 
Beatriz Delgado, regidora d’Esports

MATARÓ, TRET DE SORTIDA DEL 
VICHY CATALAN VOLEI TOUR

K adri Puri i Erika Kliokmanaite,en  
categoria femenina, i Elio Carrode-
guas i Dexter Edwards, en la mascu-
lina, van pujar al més alt del podi de 

la primera prova del Vichy Catalan Volei Tour 
que es va celebrar el cap de setmana del 13 i 
14 de maig a Mataró. Així, els actuals campions 
de Catalunya continuen dominant a la sorra 
catalana, tot i que el nivell que 
s’ha pogut veure en aquesta 
primera prova promet grans 
partits aquesta temporada.
La lituana, Kliokmanaite, i l’es-
toniana, Puri, continuen sent 
les reines del vòlei platja ca-
talà i van demostrar que estan 
disposades a revalidar el títol 
de campiones. Tot i una semi-
final molt ajustada amb la pa-
rella formada per Sara Bisbe i 
Anna Grima, que van quedar en tercera po-
sició, van arribar a la final on es van enfrontar 
a una parella fins ara desconeguda i també 
formada per dues jugadores estrangeres, la 
lituana Marija Karaliute i Danike Prins que van 
donar la sorpresa mostrant un gran joc, tot i no 
poder superar les campiones.
En el quadre masculí es van veure partits de 
gran igualtat. Fins i tot a la final, Elio Carrode-

guas i Dexter Edwards van tenir que re-
muntar després de perdre el primer set 
davant Ferran Serra i Eric Estalella, parella 
que l’any passat ja va jugar algunes finals. 
Tot i el set d’avantatge, els actuals cam-
pions es van posar les piles demostrant 
el seu millor joc per igualar el partit i tan-
car el set de desempat. En tercera posició 

van quedar Lucas Barreda i 
Manu Nieto.
La ‘Parella Perfecta’, premi 
que atorga Vichy Catalan 
al millor jugador i la millor 
jugadora del torneig, va 
ser per Erika Kliokmanaite 
i Dexter Edwards, que van 
rebre el guardó de mans 
de la regidora d’Esports 
de Mataró, Beatriz Delga-
do, i de Maribel Zamora, 

presidenta de la Federació Catalana de 
Voleibol. A l’entrega de premis també hi va 
participar l’alcalde de Mataró, David Bote.
La propera prova del Vichy Catalan Volei 
Tour-Campionat de Catalunya serà el 10 i 11 
de juny a Vilanova i la Geltrú. Un campionat 
que no hagués pogut començar d’una forma 
més brillant, amb un gran nivell de vòlei i una 
magnífica resposta de l’afició. Mataró, un 10.

REPORTATGE
VOLEI PLATJA

Els actuals campions 
de Catalunya, 

Kadri Puri i Erika 
Kliokmanaite, 

i Elio Carrodeguas 
i Dexter Edwards, 

van guanyar la primera 
prova del calendari

FEDERACIÓ CATALANA DE VOLEIBOL
Jonqueres, 16, 5è C, 08003 Barcelona

 www.fcvoleibol.cat
 932 684 177
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MODALITATS  
DE TIR
DIFERENTS
 
GALERIES D’ARMES DE FOC
GALERIES D’AIRE COMPRIMIT
GALERIES D’AIR SOFT

.FORMACIÓ
(4 INSTRUCTORS 

NACIONALS)

.CURSOS DE 
RECÀRREGA

.SERVEI 
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IPSC
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ESPORT
LOCAL

L ’any 2019 es va celebrar a Calella la 
primera edició dels Jocs Olímpics de 
la Gent Gran. Una iniciativa original i 
única que va tenir un gran impacte 

social i participatiu entre la gent gran del mu-
nicipi i pobles veïns. Més de 200 esportistes i 
més de 50 voluntaris van gaudir de 15 activi-
tats esportives.

Després de més de dos anys de pandèmia, 
tots, i especialment les personen de més 
edat, tenen la necessitat d’activar el seu es-
perit esportiu, cultural, mental i físic. És per 
això que els organitzadors, Calella Marxa i 
l’Associació de Gent Gran (Espai La Caixa) de 
Calella, es van proposar: “Què millor que par-
ticipar en una nova edició de les Olimpíades 
de la Gent Gran de Calella?”. És la forma més 

de Calella, amb encesa del peveter al passeig 
Manuel Puigvert) fins al dissabte 8 de juliol, 
amb la gala de lliurament dels premis als es-
portistes i reconeixements especials, també al 
passeig Manuel Puigvert. Enguany el límit s’ha 
posat en 400 esportistes i 100 voluntaris, és 
a dir, el doble de la participació́ de l’any 2019. 
En aquesta edició de 2023 treballaran con-
juntament l’Associació Calella Marxa i l’Asso-
ciació de Gent Gran (Espai la Caixa), ambdós 
de Calella,  comptant, com sempre, amb l’aju-
da de l’Ajuntament , Diputació de Barcelona i 
Consell Comarcal del Maresme. 
Els esports que veurem en els II Jocs Olímpics 
de la Gent Gran seran bitlles catalanes, petan-
ca, bàdminton, cursa d’orientació, rummikub, 
marxa nòrdica, natació, bàsquet 3x3, tir amb 
arc, dòmino, dards, escacs, futbolí humà, llan-
çament de pes i altres activitats lúdiques.
Des del dia 2 de maig estan obertes les ins-
cripcions per a esportistes (de 65 anys en 
endavant). Les inscripcions es formalitzen 
a Calella Marxa (C/ Costa i Fornaguera, 34), 
de dilluns a dimecres, de 18 a 20 hores, i a 
l’Esplai la Caixa (C/ d’Anselm Clavé, 46),  de 
dilluns a divendres de 10 a 13 hores i de 16 a 
20 hores. També a l’Associació Cultural Co-
dina i a la Carpa de la Plaça de l’Esglèsia.

L’Associació de Gent Gran (Espai La Caixa)  
de Calella i Calella Marxa organitzen conjuntament 

aquesta iniciativa per activar l’esperit esportiu,  
cultural, mental i físic dels més grans

Hi haurà quinze esports 
diferents i la intenció és que hi 

puguin participar un màxim 
de 400 esportistes (de més de 

65 anys) i 100 voluntaris (sense 
límit d’edat), el doble que a la 

primera edició

II JOCS OLÍMPICS 
DE LA GENT GRAN

adient de ser fidels al lema de la ciutat: Gent 
activa, gent feliç. 
Amb aquesta finalitat tindran lloc els II Jocs 
Olímpics de la Gent Gran de Calella, que se 
celebraran des del diumenge 2 de juliol (dia 
en el qual tindrà lloc la inauguració oficial al Far 

DEL 2 AL 8 DE JULIOL 

LA PRIMERA edició va ser un gran èxit de 
participació. En aquesta hi haurà quinze 

esports diferents i la intenció és que hi pu-
guin participar un màxim de 400 esportis-
tes (de més de 65 anys) Fotos: JM Arenaza

AJUNTAMENT DE
CALELLA

 www.calella.cat
 937 663 030
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RUTH
ROURA
EL FUTUR ÉS SEU

A ls seus 17 anys (va néi-
xer a Calella el 8 de 
febrer de 2006), la 
jove Ruth Roura no so-

lament s’ha convertit en la millor 
tennista catalana de la seva edat, 
també en una de les grans pro-
meses del tennis espanyol.
Seguint les passes de la seva ger-
mana gran, la Laura, i del seu pare, 
Ruth va empunyar la seva primera 
raqueta en el Club Tennis Calella, 
divertint-se en el frontó del club: 
“Només tenia quatre anys quan 
ja vaig començar a entrenar”, re-
memora aquesta riallera espor-
tista de rostre bru i ulls ametllats.

Mentre estudiava al col·legi Freta 
de Calella, ja en edat prebenjamí, 
la Ruth va començar a formar part 
de l’escola del Club Tennis Mal-
grat sota la direcció de Josep Lluís 
Pozo amb el propòsit de millorar. 
No va ser fins a juliol de 2020 que 
el seu pare va decidir portar-la a 
l’Escola de Tennis Mataró: “Vaig 
començar als 15 anys com a ca-
det de primer any en el grup de 
competició de les tardes. Quan 
vaig fer quarts de final en el cam-
pionat d’Espanya cadet va ser 

quan em vaig adonar de veritat 
que podia dedicar-me al tennis. 
Vull convertir la meva passió en 
el meu treball”, ressalta Ruth.
Des de setembre de 2021, quan 
va començar quart de l’ESO, Ruth 
es dedica de cos i ànima a la ra-
queta, estudiant a distància a 
l’Institut Obert de Catalunya (IOC). 
De manera sorprenent els seus 
èxits van anar arribant un darrere 
l’altre en un any 2022 per emmar-
car, ha estat campiona de Catalu-
nya cadet, ha guanyat el Mútua 
Madrilenya de Madrid i ha format 
part de diferents equips de com-
petició de la RFET. Sens dubte, 
l’evolució que ha fet a l’ETM ha 
estat espectacular.
“He millorat molt en la meva 
actitud i en caràcter. Abans em 
quedava igual si guanyava o si 
perdia. Ara soc conscient que, 
si m’esforço, puc arribar on vull 
arribar”, afirma una jove jugadora 
molt ben guiada per Manel Cabe-
llo i tot el seu equip. El seu som-
ni, òbviament, és convertir-se en 
tennista professional, escalar en 

la WTA i veure’s jugant el dia de 
demà a les pistes d’un torneig 
del Grand Slam: “El meu favorit 
és l’US Open”, afirma amb el seu 
inseparable somriure.
Es considera una tennista agressi-
va, “perquè m’agrada més atacar 
que defensar, manar a la pista i 
portar la iniciativa”. És conscient 
que li queda molt per millorar: “Em 
falta més percentatge d’encert 
amb el primer servei i pressionar 
més amb el segon”, diu la millor 
tennista júnior de Catalunya que 
lluitarà per ficar-se en els Grand 
Slam de la seva edat aquesta 
temporada. La seva superfície 
preferida és la terra batuda, però 
també se’n surt molt bé en ràpi-
da: “No he jugat mai en herba, és 
una experiència que m’agradaria 
viure”. El seu ídol ha estat sempre 
Roger Federer en homes i Serena 
Williams en dones.
Apuntin aquest nom: Ruth Roura. 
En sentiran parlar molt aviat.

REPORTATGE
TENNIS

  
JUNY

2023

PALMARÈS

2022
▶ Primera victòria professional WTA en 

el 15.000$ de Baza (oct’22)
▶ Campiona sub 16 del Mútua 

Madrileña de Madrid
▶ Campiona de dobles del Campionat 

d’Espanya cadet i júnior.
▶ Campiona individual del Campionat 

de Catalunya Cadet.
▶ Finalista individual del Campionat 

d’Espanya Cadet.
▶ Seleccionada per disputar el 

Campionat Europeu Individual sub 
18, la European Summer Cups Sub 
16  i la Billie Jean King Cup Finals 
Sub 16 (Campionat Mundial per 
equips) 

▶ Campiona del Rafa Nadal celebrat al 
RCT Barcelona i al CT Espanyol i

 
2023

▶ Campiona individual i dobles de 
Catalunya Júnior.

La de Calella, que forma 
part de l’Escola Tennis 

Mataró, somia a ser 
professional i jugar un 

Grand Slam

Entrevista Toni Frieros
Fotos Pep Morata

“He millorat molt en la meva 
actitud i en caràcter. Ara soc 
conscient que, si m’esforço, 
puc arribar on vull arribar”
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NOTÍCIES
ESPORT LOCAL

L a mataronina, triada mi-
llor atleta espanyola del 
2022, continua engrei-
xant el seu brillant pal-

marès. La marxadora olímpica 
ha tornat del recent Campionat 
d’Europa de marxa, celebrat a 
Podebrady (República Txeca), 
amb dues medalles en la nova 
modalitat de 35 quilòmetres, 
que substitueix la tradicional 
prova olímpica dels 50 quilòme-

tres. La de Mataró va aconse-
guir una medalla d’or per equips 
(Espanya va tornar a quedar 
primera) i una treballada plata 
en la prova individual, només 
superada per la grega Antigoni 
Ntrismpioti. “Li dedico aquesta 
medalla a la meva família. Des-
prés de tot el que he hagut de 
passar, Covid inclosa, és al·luci-
nant acabar així la temporada”, 
ha afirmat Raquel González.

E l Club de Rem Ma-
taró s’ha proclamat 
subcampió d’Espa-
nya de llaüt a Mála-

ga, superant la medalla de 
bronze de l’any passat. Re-
cordem que l’equip femení 
absolut fa poques setmanes 
que s’havia proclamat cam-
pió de la lliga catalana.
En la lluita per les medalles, 
les vogadores mataronines 
van liderar la regata des del 
principi. En els darrers me-
tres, però, van anar perdent 
pistonada en detriment d’un 
Reial Club de Regates d’Ala-
cant que va acabar remun-
tant i enduent-se l’or. Fita 
històrica del sènior femení 
que ja és, sens dubte, un dels 
millor equips del rem estatal.

E l CH Mataró ha tancat una temporada de 
somni proclamant-se campió d’Espanya 
d’hoquei patins en categoria aleví. Ho ha 

fet després d’un gran torneig disputat a Sevilla 
i de superar els clubs més potents d’aquest es-
port a nivell nacional, com ara el FC Barcelona, el 
CH Caldes o el Club Patí Tordera. Recordem que 
el CH Mataró també s’ha proclamat campió de 
Catalunya d’aquesta temporada. Un nou èxit per 
a l’entitat que ha aconseguit que el primer equip 
torni una temporada més a la màxima categoria 
de l’hoquei espanyol, l’OK Lliga, on també hi serà 
l’equip femení.

E l primer equip femení del Teià Futbol Cinc 
s’ha proclamat campió de la Lliga Nacio-
nal, la màxima categoria de la Federació 

Catalana de Futbol. L’equip maresmenc entre-
nat per Lorenzo Raventís ha guanyat tots els 
partits excepte un empat. El Teià ha estat convi-
dat a disputar la Champions League de la Futsal 
European Federation (FIFUSA), que es disputa 
a Novara (Itàlia). Les heroïnes han estat Berta 
Vilamala, Anna Bosch, Marina Chiva, Judith Ber-
nabeu, Georgina Carpo, Naiara Zarate, Mar Iz-
quierdo, Hikmat Kabbach, Marta Delgado, Jeny 
Calderón, Alma Cruz, Xènia Aracil y Mercè Gil.

D esprés de perdre a 
l’abril la final de la Fi-
nal Four (Copa d’Eu-
ropa) en el partit de 

desempat davant el CN Saba-
dell, el Centre Natació Mataró 
va córrer la mateixa sort en el 
play-off de la final de la lliga 
espanyola. Les de Dani Ballart 
van aconseguir empatar la sè-
rie a Mataró, però en el tercer i 
definitiu partit, disputat a la pis-
cina de les vallesanes, es va re-

petir la mateixa història, caient 
per 8-6. Un subcampionat que 
se suma al de la Copa d’Euro-
pa i Copa de la Reina. La final, 
per cert, va ser l’últim partit de 
la portera Elena Sánchez, que 
va anunciar la seva retirada del 
waterpolo professional.
No tot han estat males notícies 
per al CN Mataró, ja que el seu 
segon equip femení es va pro-
clamar campió d’Espanya de 
Segona Divisió.

ATLETISME

WATERPOLO

HOQUEI PATINS
El CH Mataró, campió 
d’Espanya aleví

FUTBOL SALA
El Teià Futbol 5 s’endu 
el títol de Lliga

Raquel González, 
medalla de plata a 
l’Europeu de Marxa

El CN Mataró, a les 
portes del títol de Lliga

REM
Rem Mataró, 
subcampió 
d’Espanya de Llaüt
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REPORTATGE
PENTATLÓ MODERN

T ot i  la seva joventut 
(encara no ha fet els 15 
anys), parlar de Sergi 
del Río és parlar d’un 

esportista d’elit. Els seus hàbits, 
la seva mentalitat i el seus èxits 
ho demostren. El jove prodigi del 
pentatló modern de la nostra co-
marca ens ha atès per donar llum 
a una disciplina que és tan com-
pleta com desconeguda per al 
públic general.
Les primeres passes esportives 
de Sergi del Río venen de família, 
i comencen a través del triatló a 
l’escola Trikids de Montgat, de la 
qual el Sergio, el seu pare, n’és un 
dels fundadors i actual president. 
L’escola va néixer el setembre de 
2013 i va ser el primer club de tri-
atló infantil federat a Catalunya. 

Ara és, també, un dels cinc clubs 
federats de Pentatló del país. 
Amb només quatre anys d’edat, 
el Sergi ja començava a practicar 
les tres disciplines del triatló: la 
natació, la cursa a peu i la bici-
cleta. Des de ben petit ja desta-
cava, i entrenava específicament 
aquestes tres modalitats al Club 
Natació Premià, al Grup Atletisme 
Lluïsos i al Canovelles. No obstant 
això, el rumb d’el Sergi ha anat vi-
rant progressivament cap al pen-
tatló modern.
Al contrari del que pugui semblar, 
el pentatló és una disciplina més 
antiga que el triatló. De fet, aques-
ta última emana de la primera. El 
pentatló modern, com el seu nom 
indica, és un esport olímpic que 
consta de cinc disciplines, dues 
d’elles agrupades: natació, cursa 
a peu i tir amb pistola làser, que 
formen el Laser-Run; esgrima i 
pista americana. Aquesta últi-
ma, però, ha entrat recentment 
en substitució de l’hípica. Pel que 
fa a la dificultat d’aquestes dis-

SERGI DEL RÍO, gens de campió

Sergi ho té clar. “Ara mateix estic 
centrat en dos grans objectius. 
Un d’ells és poder entrar al CAR 
de Sant Cugat, ja que els atletes 
de pentatló modern hi podem 
entrar a partir dels setze anys. 
L’altre seria participar als Youth 
Olympics 2026 de Dakar amb la 
selecció espanyola”. Una selec-
ció U-17 de la qual ja forma part, 
essent un any més jove que els 
seus companys. I, com no, tam-
bé té els Jocs Olímpics en el seu 
punt de mira. No obstant aixó, l’as-
soliment d’aquests objectius no 
implica necessàriament tenir la 
vida resolta, ja que com bé sap el 
Sergi, “és quasi impossible gua-
nyar-se la vida amb el pentat-
ló. El meu pare sempre m’ha dit 
que el pentatló m’enriquirà molt 
com a esportista, com a persona 
i com a experiència vital, ja que 
em dona l’oportunitat de viat-
jar i conèixer moltes persones. 
Però els estudis són primordials. 

M’esforço al màxim també en els 
estudis i sempre he volgut ser 
veterinari”. Bona prova d’això és 
que, en l’última avaluació, en Ser-
gi va treure 10 excel·lents. 
A nivell econòmic, el pentatló 
també és un sacrifici molt impor-
tant per als pares d’en Sergi, ja que 
la majoria de les despeses deri-
vades de la competició corren al 
seu càrrec: equipament, viatges, 
hotels... El pare, el Sergio, comen-
ta que “és molt difícil trobar pa-
trocinis en un esport minoritari, 
i més en aquestes edats”. No 
obstant aixó, agraeixen la col·la-
boració d’empreses com BRK23 i 
Tra Amici Masnou, que els ajuden 
a costejar part dels equipaments 
i altres despeses. Com a club, 
Trikids està molt agraït a l’Ajunta-
ment de Montgat: “Sense la seva 
subvenció seria molt difícil tirar 
endavant el club”, afirma el seu 
president.
En definitiva, l’experiència espor-
tiva del Sergi del Río, amb un im-
portant palmarès al darrere tot i la 
seva joventut, encara té un llarg 
recorregut, i esperem que sigui 
ple d’èxits esportius i professio-
nals. T’acompanyem en aquest 
camí, Sergi!

El jove atleta del Trikids 
Montgat és campió 

d’Espanya de Pentatló 
Modern Infantil i 
subcampió cadet

AJUNTAMENT DE
MONTGAT

 www.montgat.cat
 934 694 900

Una entrevista de Marc Frieros

PALMARÈS

INFANTIL
Campió de Catalunya 

d’AQUATLÓ, 2021
Campió de Catalunya de 

DUATLÓ, 2021
Campió de Catalunya de 

TRIATLÓ, 2021
Campió del Circuit Jove de 

TRIATLÓ, 2021
Campió d’Espanya de TRIATLÓ 

PER AUTONOMIES, 2021
Campió d’Espanya de 

PENTATLÓ MODERN, 2022

CADET
Subcampió d’Espanya U17 de 

PENTATLÓ MODERN, 2023
5è classificat al INTERNA-

TIONAL YOUTH MODERN 
PENTATHLON U17, 2023

ciplines, el Sergi explica que “la 
que més em costa és l’esgrima, 
ja que requereix molta estratè-
gia i molta tècnica. Per contra, 
nedar i córrer són les disciplines 
que trobo més naturals”. 
Amb tanta varietat d’esports, i 
per tant amb tantes habilitats re-
querides, no és d’estranyar que el 
Sergi entreni fins a 25 hores set-
manals. “Estudio tercer d’ESO a 
l’Institut Joaquim Blume als ma-
tins, de 9:45 a 14:30, i tant abans 
com després de les classes tinc 
entrenaments de totes les dis-
ciplines. Entreno al Club d’Es-
grima Maresme, al CAR de Sant 
Cugat, al Club Natació Mataró... 
depèn del meu horari”. Amb tan-
tes hores i tants desplaçaments, 
davant la pregunta sobre d’on 
treu l’energia, el Sergi contesta 
que “la trec de la motivació i la 
passió que tinc per aconseguir 
els meus objectius”. 
I quins són aquests objectius? El 
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Sortida de l’última edició de la prova Memorial Andreu Domènech 
des del Camp de Futbol de Vilassar de Mar

Una imatge de fa 40 anys, amb el primer cotxe del club per 
acompanyar els ciclistes a la carretera

Els primers socis del club van posar la llavor del que actualment 
és l’entitat, de caràcter social i mirant el poble

E l Club Ciclista Vilassar de 
Mar, una entitat esportiva 
de caràcter social, està 
d’enhorabona. Aquest 

any arriba als 40 anys d’història i 
es prepara per celebrar l’efemè-
ride com correspon. Fundat l’any 
1983, i afiliat des d’aleshores a la 
Federació Catalana de Ciclisme, 
té com a únic objectiu promou-
re la bicicleta en totes les seves 
modalitats, fent 
sortides, excur-
sions i gaudint 
d e  l a  n a t u r a 
a c o m p a n y a t 
d’amants del ci-
clisme, fomen-
tant així la pràc-
tica de l’esport al 
poble.
Per commemorar aquest esde-
veniment, el club té pensat fer un 
acte de reconeixement a les per-
sones que l’any 1983 van impulsar 
la creació del Club Ciclista Vilas-
sar de Mar. En aquest sentit estan 
contactant amb les persones que 
van participar en el procés funda-
cional per poder comptar amb la 
seva participació i així poder fer-
los entrega d’un record de l’acte.  
Aquest acte està programat, en 
un principi, per al 
divendres 30 de 
juny a les 19.00 
hores.
Pel que fa a la 
promoció del ci-
clisme, el club 
presidit actual-
ment per Ferran 
Cirac, posarà en marxa dues acti-
vitats sota el marc de la Diada de 
la Bicicleta Vilassar de Mar 2023, 
que serà diumenge dia 2 de juli-
ol de 2023. La primera serà una 
activitat de caràcter cívic i famili-

ar i la segona una nova edició de 
la cursa puntuable per a la Copa 
Catalunya Màster XXIII Memorial 
Andreu Domènech.
L’activitat cívica i familiar permet 
al club convocar els convilatans 
que tenen afició per l’ús de la bi-
cicleta sense arribar a l’exigència 
de la competició. Serà un recor-
regut d’aproximadament 5 km per 
carrers i camins del municipi. La 

inscripció serà 
gratuïta i  cal-
drà tramitar-la 
prèviament. Es 
preveu una par-
ticipació de 200 
persones. L’hora 
d’inici de la pas-
sejada serà a les 
9.30 hores del 

diumenge 2 de juliol. El punt de 
sortida i arribada serà l’Avinguda 
Ferrés i Puig, a l’alçada dels equi-
paments del camp de futbol.
Pel que fa a la cursa XXIII Memo-
rial Andreu Domènech, es pre-
veu una inscripció d’un màxim de 
200 participants (establerta per 
la FCC). L’hora d’inici prevista son 
les 9.00  i es farà un recorregut 
per l’Avinguda Ferrés i Puig i per 
diversos carrers del poble per a 

tot seguit enfilar 
la carretera d’Ar-
gentona. Serà un 
recorregut de 66 
km que portarà 
els participants a 
superar els colls 
de Can Bordoi, el 
Collet, Parpers 

i Sant Bertomeu passant pels 
municipis de Cabrera de Mar, Ar-
gentona, Dosrius, Llinars, Carde-
deu, La Roca del Vallés i Òrrius. 
Aquesta prova, ja consolidada al 
calendari, és una de les poques 

 Divendres, 30 de juny, 
hi haurà un acte molt 

emotiu per reconèixer 
els fundadors de 
l’entitat ciclista

El Club Ciclista 
Vilassar de Mar 
celebra els seus 

40 ANYS

que es disputen a Catalunya en 
la modalitat “en línia”, és a dir, per 
carretera amb el trànsit tallat. 
Aquesta cursa està valorada molt 
positivament pels participants i 
suposa per al club un important 

esforç organitzatiu que només és 
possible gràcies a la col·laboració 
dels voluntaris”.
Sens dubte, 40 anys de passió pel 
ciclisme molt ben portats. 
Enhorabona!

AJUNTAMENT DE
VILASSAR DE MAR

 www.vilassardemar.cat 
 937 542 400

REPORTATGE
CICLISME
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E l Club Futbol de Sant Cebrià de Va-
llalta ve fent passos de gegant en la 
consolidació del seu projecte espor-
tiu. Sota la presidència de Josep Ma-

ria Pla, podem afirmar que el club travessa pel 
millor moment de la seva història. En l’actuali-
tat té més jugadors i equips que mai: Escoleta, 
un prebenjamí, dos benjamins, dos alevins, un 
infantil, un equip femení de més 
de 30 anys, l’equip amateur que 
juga en Tercera Catalana... i per 
primera vegada des de la seva 
creació, un equip juvenil, una 
ambició del club que aquesta 
temporada s’ha fet realitat. I la 
pròxima, també hi haurà un ca-
det, així hi haurà equips a totes 
les categories. Això permet que els jugadors 
de casa no hagin de marxar i també que pu-
guin venir jugadors d’altres municipis. 
I sota aquesta filosofia, per consolidar el pro-
jecte del seu equip juvenil, va néixer la idea 
de crear un torneig de futbol. Després de 
moltes converses, treball i esforç, es va fer 
realitat la primera edició de la Muralla Cup, 
organitzada pel club de futbol del poble amb 
tota l’ajuda i col·laboració de l’Ajuntament de 
Sant Cebrià de Vallalta, amb la regidora d’Es-
ports Isa Vico al capdavant.

El dissabte 27 de maig, en una maratoniana 
jornada futbolística, es va celebrar la Mura-
lla Cup amb la participació de cinc equips de 
gran categoria: FC Barcelona, RCD Espanyol, 
CF Damm, Girona FC, Badalona Fundació... i 
l’equip amfitrió. Cal destacar que, per fer un 
equip competitiu i igualat, només el Sant Ce-
brià va jugar amb el seu equip juvenil, la resta 

van presentar als seus cadets.
Amb gran afluència de públic, 
en un dissabte festiu, al matí 
es van disputar al Camp Mu-
nicipal de Futbol, al costat del 
Pavelló, els partits de fase de 
grups, l’A i el B (partits de 40 
minuts correguts), i a la tarda 
les semifinals i la final, amb 

dues parts de 30 minuts.
La primera semifinal la va guanyar el Girona en 
imposar-se en els penals a l’Espanyol després 
d’empatar a un gol en el temps reglamentari. 
Per part seva, el Barça va derrotar àmpliament 
el Badalona per 3-0. La gran final, que va des-
pertar gran expectació, va ser per a l’equip 
blaugrana que es va imposar per 2-0 al qua-
dre gironí en un partit de gran qualitat.
La idea del CF Sant Cebrià de Vallalta és que 
la Muralla Cup es consolidi com una de les 
grans festes de l’esport del municipi.

LA MURALLA 
CUP ARRIBA PER 

QUEDAR-SE

L’equip juvenil del Sant Cebrià de Vallalta 
va viure una gran experiència

RCD Espanyol i Girona van protagonitzar 
una semifinal de gran nivell

El FC Barcelona, amb el seu equip cadet, 
va guanyar clarament la ‘Muralla Cup’

El torneig va reunir 
al Barça, Espanyol, 
Girona, Badalona, 

Damm i l’equip 
amfitrió

AJUNTAMENT DE
SANT CEBRIÀ DE VALLALTA

 www.stcebria.net 
 937 631 024

REPORTATGE
FUTBOL
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L a cloenda dels Jocs Escolars de Ma-
taró, en la modalitat d’esports d’equip, 
es va celebrar el divendres 26 de maig 
amb una trobada al Camp Municipal 

d’Esports del Centenari on es van aplegar més 
de 1.200 alumnes, de 35 escoles i entitats de 
Mataró i la comarca, enquadrats en 114 equips 
d’edats compreses entre els 6 i els 18 anys. 
Aquesta festa va fer que familiars omplissin 
les grades d’aquesta instal·lació esportiva per 
poder veure com els infants recollien les me-
dalles i altres reconeixements. 
Anteriorment, també es van fer les jornades 
dels esports individuals que es practiquen 
en els Jocs Escolars com són el patinatge, la 
natació, el judo i els escacs. Tothom que hi 
ha participat ha obtingut una medalla com 
a símbol de reconeixement en una iniciativa 

NOTÍCIES
MATARÓ

l’hàbit de practicar l’esport de manera con-
tinuada, a través de la població en edat es-
colar, promocionant la vessant més lúdica, 
dinàmica i educadora de l’esport, potenciant 
els valors personals com ara l’esforç, la su-
peració d’un mateix, el treball en equip i el 
saber perdre i guanyar.

A banda de les competicions regulars dels 
caps de setmana, els Jocs Escolars, també or-
ganitzen la Marató Escolar i d’altres jornades 
puntuals per fomentar l’esport. 

Una gran festa familiar que 
va aplegar 1.200 alumnes 

de 35 escoles i entitats 
de Mataró i comarca

CLOENDA DELS JOCS ESCOLARS 
DE MATARÓ CURS 2022-2023

municipal que es porta a terme des de fa més 
de 35 anys. 
Els Jocs Escolars tenen com a objectius que 
la població escolar gaudeixi d’una oferta 
de pràctica esportiva suficient en quantitat, 
qualitat i diversitat per atendre les seves 
necessitats. També mantenir i augmentar 

AJUNTAMENT DE
MATARÓ

 www.mataro.cat
 937 582 100

D ues de les figures in-
dispensables perquè 
se celebrin els Jocs 
Escolars són els coor-

dinadors dels centres escolars 
i els tutors de joc. Els coordina-
dors són els responsables de 
formar els equips als seus cen-
tres escolars, juntament amb els 
monitors i delegats (uns 140), fer 
els entrenaments, acompanyar 
cada cap de setmana els seus 
alumnes als altres centres on es 
fan els partits i formar els alum-
nes en diferents esports així com 

els valors i la importància de por-
tar hàbits saludables. 
El Tutor o Tutora de Joc ha vist 
una millora durant aquest curs, 
tant en l’aspecte laboral com en 
la gestió, gràcies a la licitació 
pública d’aquest servei on s’ha 
apostat amb un increment del 
40 % en el pressupost per aju-
dar a potenciar una de les peces 
clau dels Jocs Escolars. Aques-
ta figura és la responsable de 
transmetre els valors de l’esport 
i les normes bàsiques de cada 
disciplina esportiva.

Coordinadors 
i Tutors de Joc



27

  
JUNY

2023
NOTÍCIES
ESPORTS

L a malgratenca El i-
sabeth Pujol Barnés, 
campiona de Catalunya 
d’halterofília de menys 

de 76 quilos la temporada pas-
sada, ha tornat del Campionat 
d’Espanya disputat en Huércal 
d’Almeria els dies 20 i 21 de maig 
amb tres medalles a la seva but-
xaca. L’aixecadora de 33 anys, 
que va començar en aquest 
esport el 2018, va aconseguir la 

medalla de plata en arrencada 
(83 quilos) i dos bronzes, un en 
la modalitat de dos temps (103 
quilos) i un altre en la prova total 
olímpic (suma de tots els exer-
cicis). Un premi al treball que 
està duent a terme l’esportista 
del Maresme que ja s’ha con-
vertit en una de les millors aixe-
cadores no sols de Catalunya, 
també del panorama espanyol 
d’aquest esport olímpic.

HALTEROFILIA

Eli Pujol, subcampiona d’Espanya

L a patinadora malgra-
tenca Paula Fontrodo-
na va quedar tercera 
amb el Club de Pati-

natge Artístic Tona en Grups de 
Xou Petits al Campionat d’Eu-
ropa que es va disputar recent-
ment a Paredes, Portugal. El 
Tona ha participat a la competi-
ció amb la coreografia Salva-la. 
Recordem que la Paula, amb el 
seu club, ja va ser campiona del 
món a Buenos Aires el passat 

mes de novembre en el trans-
curs dels World Skate Games.
Per altra part, Judith Mohino i 
Alba Sevillano, entrenadores 
dels grups de xou de l’Associ-
ació de Patinatge Artístic Mal-
grat, i Gerard Moral, Alba López, 
Laia i Jana Vallavé i Marta Dal-
mau van ser els  patinadors 
malgratencs que van quedar 
cinquens d’Europa en Xou Gran 
amb l’Associació de Patinatge 
Artístic Maçanet.

PATINATGE ARTÍSTIC

Paula Fontrodona, 
tercera al Campionat d’Europa

L ’infantil A de l’Inter Es-
portiu Malgrat Club de 
Futbol Sala s’ha procla-
mat campió de la lliga 

de Primera Divisió del grup 4. 
L’equip, que ja va quedar se-
mifinalista a la Copa Girona, 
ha quedat primer a només dos 
punts del segon, el Palamós. 
L’infantil A ha guanyat tots els 
partits de la lliga excepte dos, 
en els quals va encaixar una 
derrota i un empat. 

Per la seva part, l’aleví A de l’In-
ter Esportiu Malgrat també es 
va proclamar campió de la lli-
ga de Primera Divisió del grup 
4. L’equip va haver de guanyar 
els tres últims partits per acon-
seguir el títol. El club ha des-
tacat la bona feina realitzada 
pels tècnics, Pau Castro i Ma-
nolo Nicola. 
El repte ara per als dos equips, 
l’infantil A i l’aleví A, serà fer 
un bon paper als play off per 

aconseguir l’ascens a la divisió 
d’honor. De qualsevol forma, 
des del club es valora amb 
gran satisfacció els gran èxits 
de tots dos equips, així com 
també la permanència del sè-
nior, el primer equip de l’entitat, 
a la Divisió d’Honor Catalana. 
Motius per estar molt satisfets. 
Fins i tot l’equip de veterans 
ha tancat la temporada amb 
el títol de campió de lliga sota 
el braç.

FUTBOL SALA

L’infantil A i l’aleví A de l’Inter 
Esportiu Malgrat guanyen la lliga

AJUNTAMENT DE
MALGRAT DE MAR

 www.ajmalgrat.cat 
 937 653 300
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A quest estiu, el Consell Esportiu del 
Maresme amb la col·laboració de 
l’Escola Catalana de l’Esport de la 
Generalitat de Catalunya i l’Ajun-

tament de Sant Vicenç de Montalt, organitza 
el CURS  DE MONITOR/A D’ACTIVITATS DE 
DINAMITZACIÓ EN L’ÀMBIT POLIESPORTIU 
amb accés al ROPEC (Registre Oficial de Pro-
fessionals de l’Esport de Catalunya).
Aquest curs dota dels coneixements i capa-
citats per entrar al món laboral al perso-
nal que s’encarrega de la dinamització i el 
desenvolupament de les activitats esporti-
ves o poliesportives (promoció, esport es-
colar, patis oberts, casals i campus esportius, 
activitats poliesportives…) a ajuntaments, 
associacions de mares i pares d’alumnes, 
centres educatius, associacions esportives 
escolars, consells, clubs i entitats.
El curs consta de 100 hores de docència dis-
tribuides en 4 mòduls que en gran part es 
podràn cursar de manera telemàtica. La part 
pràctica presencial es durà a terme durant el 
juliol de 2023 manera intensiva entre el 3 i el 
14 de juliol. 
Al concloure les 100 hores de docència, els 
alumnes hauran de realitzar 150 hores de 
pràctiques a entitats esportives que es rea-
litzaran a partir de l’agost.

Blocs temàtics: 
• Bloc Comú (última setmana de juny).
• Bloc de Jocs i Esport (pràctic presencial 

intensiu del 3 al 14 de juliol).

ESPORT
ESCOLAR

VOLS INICIAR-TE LABORALMENT 
AL MÓN DE L’ESPORT?

• Gestió i organització de petites entitat 
esportives (online del 17 al 31 de juliol.Pro-
cediments, tècniques i recursos de primers 
auxilis per a la prevenció i seguretat dels 
practicants (semipresencial 2 caps de set-
mana a determinar al juliol).

Una vegada superat el curs sencer, es tramita-
rà la inscripció dels alumnes al ROPEC.

CURS DE MONITORATGE
POLIESPORTIU

+INFO  I  INSCRIPCIONS A:   
WWW.CEMARESME.CAT   FINS    11/6/23

ACREDITAT PER L’ESCOLA CATALANA DE L’ESPORT
 

AMB ACCÉS AL ROPEC

+16

100 h. de docència

150 h. de
pràctiques a

entitats a partir
de l'agost.

anys

certificat
ESO o

equivalent

Modalitat
semipresencial

 Del 26/6 al 31/7l:
dill/dx tarda + div

matí i tarda

 

Preu: 220€

SANT VICENÇ DE
MONTALT

Objectius del curs:
• Dotar de recursos per a una òptima com-

petència en la dinamització d’activitats.
• Conèixer diferents metodologies d’ense-

nyament i entendre els fonaments bàsics 
de l’esport.

• Sensibilitzar i apropar l’esport adaptat i 
transmetre una mirada integradora, salu-
dable, educativa i responsable de l’esport.

• Aprendre conceptes de planificació, pro-
gramació i dotar d’eines d’anàlisi de gestió.

• Conèixer els diferents tipus d’associaci-
ons esportives i les seves característiques.

• Conèixer la part de gestió, organització i 
els rols i funcions del personal d’una entitat 
esportiva.

• Adquirir coneixements respecte a primers 
auxilis i els protocols d’actuació en cas d’ac-
cident en funció de les competències del 
professional.

Dates de docència: del 26 de juny al 31 de 
juliol de 2023
Modalitat: Virtual sincrònica, virtual asincrò-
nica i presencial.
Seu de la part pràctica: Sant Vicenç de 
Montalt.

+ INFORMACIÓ 
i inscripcions, 

fins a l’11 de juny.
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CONSELL ESPORTIU DEL MARESME

Plaça Miquel Biada, 1, 08301 Mataró
 www.cemaresme.cat
 937 570 139

D
esprès de l’èxit de les edicions anteriors, ens complau 
comunicar que arriba la quarta edició del Concurs 
Fotogràfic en l’àmbit de l’Activitat Física i l’Esport.
L’objectiu del Concurs és destacar fotogràficament els 
valors i les emocions de la pràctica de l’activitat física i 

l’esport en qualsevol de les seves manifestacions. 
Des d’Esportiu Maresme i el Consell Esportiu del Maresme promovem 
la pràctica de l’activitat física i l’esport, posem en rellevància les 
entitats que fomenten aquesta pràctica i donem suport als clubs, 
entitats i esportistes de la Comarca del Maresme.
Ens ajudes a retratar allò que l’esport significa per a tu?
Mantenim les dues categories de participació: 
LA CATEGORIA ESCOLAR: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i l’esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
en edat escolar (0-18 anys) que es realitzen dins de la Comarca del 
Maresme.
LA CATEGORIA GENERAL: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
de 18 anys o més que es realitzen dins de la Comarca del Maresme.

Participar és molt senzill!
S’utilitzarà l’aplicació Instagram com a plataforma de presentació 
de les fotografies, i s’han de seguir els següents passos perquè les 
candidatures siguin vàlides:

1. Seguir a Instagram a @ce_maresme i @esportiu_maresme
2. Omplir el formulari d’inscripció. El trobaràs a la biografia d’Instagram 

dels organitzadors: @ce_maresme i @esportiu_maresme. 
3. Fes un post a Instagram (no seran vàlids els stories) amb la fotografia 

amb què vulguis participar afegint:
a. El hashtag:
 #concursesportiumaresmeCEM
b. Esmentant a @ce_maresme i @esportiu_maresme
c. Posant un títol a la teva fotografia
d. Indicant si participa a la categoria escolar o a la categoria general.
e. Anomenant a quin municipi del Maresme ha estat realitzada la 

fotografia.

Es poden presentar tantes fotografies com es vulgui però sempre 
pujant-les d’una en una!
A més a més...tenim premis!!! Els primers, segons i tercers classificats 
de cada categoria s’enduran un xec regal per la compra de material 
esportiu valorats en 100, 75 i 50 euros respectivament!
El període de presentació de fotografies es fins el 21 de juliol de 2023 
per ambdues categories.
Prepara la teva càmera i anima’t a compartir amb nosaltres la 
màgia de l’esport!!!!

REGISTRA’T ONLINE A TRAVÉS DEL FORMULARI I PARTICIPA-HI

Arriba la 4a edició 
del Concurs de 
Fotografia sobre 
l’ACTIVITAT 
FÍSICA i ESPORT

Finalitzen les 
competicions 

individuals 
comarcals

TROBADES ESPORTIVES A 
LA PLATJA DE MATARÓ

A l mes de maig han fina-
litzat les diferents com-
peticions d’esports in-

dividuals com ara el patinatge 
artístic, la gimnàstica artística i 
la gimnàstica rítmica. Enguany 
la competició de patinatge ar-
tístic ha comptat amb quatre 
jornades realitzades durant el 
març i el maig. Els municipis 
amfitrions han estat Teià, Pre-
mià de Mar, Tordera i Mataró.
Pel que fa a la gimnàstica artís-
tica, aquesta temporada s’han 
celebrat dues jornades de com-
petició. La primera va ser al març 
a Mataró i la darrera a inicis de 
maig a Sant Vicenç de Montalt.
Respecte a la gimnàstica rítmi-

ca, aquesta temporada va ini-
ciar amb una exhibició a Alella 
per posteriorment organitzar 
tres fases de competició al 
Masnou, Montgat i Mataró res-
pectivament.
Ara en l’àmbit català es prepa-
ren les Finals Nacionals amb 
diferents seus a totes les Co-
marques en funció de la mo-
dalitat esportiva. Se celebraran 
durant el mes de juny i partici-
paran els millors classificats re-
presentants de cada comarca 
de cada disciplina. 

El Maresme ens brinda la 
possibilitat de practicar 
esport també a la platja, 

per això els dies 18 i 30 de maig, 
el Consell Esportiu del Mares-
me amb la col·laboració de la 
Federació Catalana de Volei-
bol, vàrem organitzar les troba-
des de vòlei platja a Mataró. La 
primera per a 6è de primària i la 
segona per a 1r i 2n d’ESO. Uns 
1.000 participants en total van 
poder gaudir de la descoberta 
d’aquest esport.
Ara ja quasi acabant el curs i 
amb l’arribada del bon temps, 
des de les escoles de Mataró 

acompanyen els nens i nenes 
perquè descobreixin les possi-
bilitats de fer activitat física i es-
port a l’aire lliure. Aviat tindran 
vacances d’estiu i podran gau-
dir de noves activitats físiques 
i de lleure que els hi facilita el 
territori maresmenc.
Les activitats de promoció són 
indispensables per apropar la 
ciutadania en general a la pràc-
tica d’activitat física, exercici físic 
i esport, una de les bases de l’es-
til de vida saludable que facilita 
l’adquisició dels bons hàbits que 
ens han d’acompanyar durant 
totes les etapes de la vida. 
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L
’Associació de Discapacitats de 
l’Alt Maresme, més coneguda com 
a ADIAM, va néixer l’any 2004 amb 
l’objectiu, en primera instància, de 
reivindicar els drets de les perso-

nes discapacitades, així com el de trencar 
barreres arquitectòniques que dificultaven 
la inclusió d’aquest col·lectiu. Després de 
quasi dues dècades de vida, ADIAM s’ha 
convertit en molt més. És una entitat cap-
davantera pel que fa a projectes esportius i 
d’oci al Maresme i és present en nombrosos 
projectes repartits per tot l’Alt Maresme.
Una de les branques més potents d’ADIAM 
és l’esportiva. L’entitat va engegar el seu pri-
mer projecte esportiu a través de la natació 
adaptada, de la mà de la Federació Esportiva 
Catalana Paralítics Cerebrals (FECPC). Ma-
ria Arellano, membre d’ADIAM des de 2006 
i vicepresidenta de l’Àrea Juvenil i d’Esports, 
comenta que «va ser difícil posar en marxa 
aquest primer projecte esportiu. D’una banda, 
perquè sempre costa trobar i finançar tècnics 
especialitzats; i d’altra banda, per les barreres 
arquitectòniques que vàrem trobar».
La natació no és l’únic esport que practiquen 

ADIAM, fer esport i competir sense barreres

L’Associació de 
Discapacitats de l’Alt 

Maresme compta amb 
més de 50 esportistes 
que competeixen en 

natació, atletisme, 
futbol 7 i futbol sala
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que ADIAM ha arribat a organitzar, i un altre 
de futbol sala. Recentment, l’equip de futbol 
7 ha guanyat la Lliga Promeses de la FEDPC 
(Federació Espanyola d’Esports de Persones 
con Paràlisi Cerebral i Dany Cerebral Adquirit).
Igualment, alguns membres de la seva secció 
d’atletisme han participat al Campionat d’Es-
panya d’Atletisme Adaptat, després d’acredi-
tar les marques mínimes per poder competir. 
En total, l’entitat compta amb uns 50 esportis-
tes, una xifra molt important i que, segons ens 
explica Maria Arellano “estan molt motivats, 
ja que tenen l’oportunitat de competir i de 
sentir-se part d’alguna cosa”. També desta-
ca que el més important no és que arribin a 
competir: “El sol fet de fer activitat física ja 
és un gran èxit”.
Es defineixen com “un grup de persones amb 
diferents tipus de discapacitat i/o familiars i 
amics de persones amb diversitat funcional. 
Entenem que l’acció d’una associació com 
ADIAM pot contribuir a millorar la qualitat de 
vida d’un col·lectiu d’homes, dones, nens, ne-
nes i els seus familiars que es converteixen 
en invisibles davant la societat. Una entitat 
sense ànim de lucre ni interessos polítics”.

els membres d’ADIAM. Des de ja fa uns anys, 
l’associació compta amb els seus propis 
equips de futbol. En tenen un de futbol-7 que 
competeix a la Lliga Nacional, competició 

A dalt, d'esquerra a dreta, l'equip d'atletisme i els components de l'equip de futbol sala. A baix, a l'esquerra, els campions de fut-
bol 7 de la Liga Promesas i a la dreta, els membres de la secció de natació
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